
Bestyrelsesmøde 18.1 2024

Tilstede var Jens, Bo, Finn Kurland og Helle.

Jens har opdateret Flagdage (Ib har fået besked) – hænger på tavlen,

Der er lavet en ændringer i aktivitetskalenderen, standerhejsning den 23-03 er lavet om til 30-03  
Jens sender mail ud inden standerhejsningen, så alle har mulighed for at deltage på den rette dato.

Bo har igen bestilt 50 gule nøgler ( 3 tilbage), de er temmelig dyre, så det er vigtigt at nøglerne 
bliver returneret når medlemskabet ophører.

USB stik med de gamle regnskaber og medlemslister fra 1999 til 2013 bliver lagt sammen med 
ringbind på kontoret.

HUSK sidste mand der forlader fælleshuset, skal sørge for at alt er slukket og døre og vinduer er 
lukket.

Helle undersøger el-aftale og lejekontrakt på fælleshus og vores to hytter.

Julefrokost, der er 26 tilmeldte. Skulle der laves en mere julefrokost den 27-01, kræver det min.18 
deltagere.

Julefrokost: Snaps 15.- kr. Gin og Irish Coffee 30.- kr. 
Snaps krydses af på seddel som tidligere gjort.

13/2-24 – Reception i Fælleshuset fra kl.16-18. 
Indbudte venner og samarbejdspartnere vil få en invitation via mail fra Jens. 
Jens laver lagkager til receptionen. 
Der vil også blive bestilt snitter eller andet godt. 
Der bliver sat øl,vand og vin frem.  

Trykkergården, der bestilles en lille folder om Bådelaugets historie.

Jubilæum på nuværende tidspunkt er 43 tilmeldt.

Hvis det er muligt ønskes bordene stillet i hestesko,  - så midten er fri, så serverings personale har 
fri adgang.

Blomster dekorationer, hvor mange skal der laves, Helle er på sagen.

Vi skal bruge en der vil kører drikkevarer op til festlokalet, om fredagen, det kræver en lille trailer, 
samtidig skal der køres vin op fra brugsen.

Carlsberg ville donerer lidt til Jubilæet, John Susé er på sagen.

Evt. vin gaver fra receptionen tages med til Jubilæet. 

Det er aftalt med Lone at alt restmad pakkes ned i kølekasser til en evt. efterfest. 

Jens får nøglen om fredagen kl. 12.00 til festlokalet.  



Jens har talt med Søren musik som skal spille til jubilæet og han er klar, han vil komme med et 25 
mands orkester, men som han sagde så springer der altid nogen fra inden festen.

Bestyrelsen mangler en suppleant, og 2 revisorer ingen har meldt sig, så det vil komme op på 
Generalforsamlingen.

Per Henning har forslået at der bliver skrevet ind i vedtægterne, om hvordan vi indkalder til 
Generalforsamling, vi indkalder i øjeblikket på mail og udsendelse af brev til dem uden mail 
adresse, der bliver hængt en seddel op på tavlen i fælleshuset inden Generalforsamlingen.

Per syntes det ville være en god ide, hvis det stod sort på hvidt i vedtægterne.
Vi tager det op under Evt. på Generalforsamlingen.

Jens skal have betaling for vask af duge, klude m.v. ca. 600.- kr. årligt.

Næste bestyrelsesmøde
22.2.24 kl. 9.00


